
 Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 7. 06. 2007 

 

 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 
 

1. Otvorenie  
2. Informácia o prijatých uzneseniach na MZ 31.5. 2007 
3. Kontrola odporučení komisie školstva 
4. Čerpanie rozpočtu  - originálne kompetencie 
5. Zaradenie žiakov 9.ročníka do ďalšieho štúdia 
6. Vyhodnotenie aktivít v I. polroku 2007 
7. Návrh na plán KŠŠ v II. polroku 2007 
8. Rôzne 

 
 
 
 

Predsedkyňa komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala všetkých členov 
komisie.    
 
K bodu 2  
 
Mgr. Mária Imrichová informovala prijatých uzneseniach na rokovaní MZ dňa 31.5. 2007   
 
K bodu 3  
p. Kovačovič informoval o plnení odporúčaní komisie školstva   
 
K bodu 4 
  
 p. Petáková – informovala o financiách potrebných pre chod ZŠ, nakoľko bol krátený prísun 
finančných prostriedkov, musí škola hľadať možnosti, kde získať finančné prostriedky. ZŠ sa 
zapája do všetkých projektov, ktoré vypíše Ministerstvo školstva. Vyslovila tiež nespokojnosť 
s výmenou okien na MŠ Zlatohorská ul.  
 
K bodu 5 
 
P: Inmrichová  informovala, že všetci žiaci 9. ročníka sú umiestnení,  buď na stredné školy 

alebo odborné učilištia 
 
K bodu 6 
 
p. Imrichová informovala o uskutočnených športových aktivitách v prvom polroku aj s ich 

finančným plnením 
 
K bodu  7 
Návrh plánu práce na II. polrok 2007 bude predložený na ďalšom zasadaní komisie. 



 
K bodu  8 
P. Petáková informovala o potrebe prijať od septembra nové pedagogické pracovníčky. Zatiaľ 
má 3 žiadosti o prijatie do pracovného pomeru. 
p. Imrichová informovala o zájazde do Anglicka. 
Informovala tiež  o liste p. Martináka, ktorý  žiada riešiť problematiku skejtbortu na školskom 
ihrisku 
Komisia berie list na vedomie 
 
Odporúčanie komisie pre Miestny úrad Lamač: 
 
komisia  vyjadruje nespokojnosť s funkčnosťou okien na MŠ Zlatohorská, kvôli nedodržaniu 
požiadaviek hygienických noriem (vetranie) 
 
komisia  odporúča MZ uvolniť finančné prostriedky na zriadenie novej triedy MŠ 
 
Vzhľadom na zníženie rozpočtu ZŠ a MŠ o 900 tis. Sk komisia navrhuje, aby všetky finančné 
prostriedky získané za prenájom v budove školy boli využité na ďalší rozvoj školy a zároveň 
boli navýšením nad schválený rozpočet Mestskej časti Lamač pre ZŠ a MŠ. 
 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Zapísal : Ivan Kovačovič – tajomník komisie 

   
 

Overil  : Mgr. Mária Imrichová v.r.   
 
     


